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aktuality

Veřejné slyšení: Zmírněte antikuřák

vloženo: 18.10.2017, 11.39

Protikuřácký zákon, který v Česku platí od letošního 31. května, by se měl zmírnit, aby kvůli němu
nepřicházely zejména venkovské hospody a restaurace o hosty.

Nejen Vysočina se potýká s nedostatkem praktických lékařů a zubařů

vloženo: 17.10.2017, 10.59

Nedostatek praktických lékařů pro dospělé i děti a zubařů, zvláště v menších městech, považuji za jeden z
nejvážnějších problémů současného českého zdravotnictví. Bohužel, stejně vážný je i nedostatek lékařů a...

Zodpovědně se postavit k problematice využití nerostného bohatství ČR i k problémům lokality
Brzkov na Jihlavsku

vloženo: 16.10.2017, 23.08
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Vít Kaňkovský: Pořád jsem si říkal, že tu bitvu není možné vzdát

vloženo: 16.10.2017, 22.27

Senát schválil v polovině srpna novelu zákona č. 329/2011 Sb., o poskytování dávek osobám se zdravotním
postižením. Je to již druhá norma, kterou se podařilo prosadit díky spolupráci NRZP ČR...

Podpora rodin

vloženo: 16.10.2017, 15.39

Jsem přesvědčen, že je potřeba, aby rodinám zůstalo co nejvíce finančních prostředků v jejich rodinném
rozpočtu. Jenom tak mohou naplnit všechny potřeby své a hlavně svých dětí.
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Mimořádné jednání Sněmovny k lithiu

vloženo: 16.10.2017, 14.17

Dnešní schůze Sněmovny k lithiu bude pravděpodobně velmi úporný politický boj a je třeba se ptát po všech
souvislostech, které s tímto tématem souvisejí a udělat vše proto, aby Česká...

O problémech a dalším směřování českého zdravotnictví

vloženo: 13.10.2017, 21.21

Včera pořádal Medical Services konferenci Zdravotnictví 2018, jejíž součástí byla diskuse o problémech a
dalším směřování českého zdravotnictví, a kde jsem také hovořil o prioritách KDU-ČSL v oblasti
zdravotnictví.
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Co říkají krajští volební lídři na problematiku dětských spolků?

vloženo: 13.10.2017, 11.06

Jako střešní organizace dětských spolků na Vysočině jsme v minulých dnech položili sedm otázek lídrům
kandidátek osmi politických stran a hnutí, které kandidují v blížících se parlamentních volbách. Jsem
přesvědčeni, že volnočasové aktivity...

Doktory ničí administrativa

vloženo: 12.10.2017, 20.36

Vysočina se potýká s nedostatkem praktických lékařů a zubařů. Například v Černovicích nemohli doktora
sehnat přes dva roky. A to město nabízelo i parcelu na dům za korunu. MF DNES...
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Údržba zdravotnických přístrojů i školení k nim budou jednodušší

vloženo: 12.10.2017, 20.25

Zdravotnickým zařízením se zjednoduší odborná údržba a opravy přístrojového vybavení i školení
zaměstnanců o používání a obsluze přístrojů.

Snazší přístup ke kompenzačním pomůckám

vloženo: 10.10.2017, 11.09

Vyspělost společnosti se mimo jiné pozná podle toho, jak se dokáže postarat o ty, kterým osud nepřál, mezi
ty počítám i zdravotně postižené.
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Lze skloubit práci lékaře a poslance?

vloženo: 6.10.2017, 18.32

#slusnostnenislabost #zodpovedne

Jihlavský den seniorů

vloženo: 5.10.2017, 19.00

Dnešní Mezinárodní den seniorů v Jihlavě nabídl opět bohatý program. A vitalita seniorů a dobrá nálada je
přímo nakažlivá  :-) Děkuji Pavle Radové a jejím kolegyním a kolegům za organizaci a speciálně Pavle...

Setkání v Jihlavě

vloženo: 5.10.2017, 17.00

Ve čtvrtek 5.10.2017 se uskutečnil meeting v Jihlavě.
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Dětský svatováclavský den

vloženo: 28.9.2017, 20.01

Tradiční akce v Havlíčkově Brodě. Tentokrát již sedmnáctý ročník :-)


